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Segons la nota de premsa que van fer pública el proppassat dijous 30 de gener els 

ajuntaments de Vandellòs - l’Hospitalet i Mont-roig, s’ha fet un pas endavant per a la  

creació de dues línies d’autobús mancomunat per unir Vandellòs, l’Hospitalet de l’Infant, 

Miami i Mont-roig. 

 

Amb la mateixa despesa, es pretén potenciar més el transport públic augmentant les 

parades i la freqüència. En resum, això és el resultat de la reunió del passat 29 de gener 

de l’alcaldessa de Vandellòs-L’Hospitalet i l’alcalde de Mont-roig, juntament amb tècnics 

de mobilitat d’ambdós municipis. Properament es signarà un conveni que s’està ultimant 

en aquests moments. En aquest acord també hi prenen part la Generalitat de Catalunya, 

el Consorci del Transport Públic del Camp de Tarragona de l’Autoritat Territorial de la 

Mobilitat i l’empresa de Transport Plana SL. 

 

La Generalitat aportarà més de 100.000 € a aquest servei, Mont-roig al voltant de 170.000  

i Vandellòs-L’Hospitalet uns 124.000. Els cotxes de línia seran aportats per l’empresa 

Plana SL, i les dues línies seran bidireccionals. La L1 serà la línia de la costa i la L2, 

tindrà el mateix recorregut, però un cop a Miami es desviarà per l’Av. de la Diversitat, 

Casalot i Bonmont. Els dissabtes, la L2, també passarà per l’Almadraba i hi haurà més 

servei de parades, amb més increment a l’estiu. La nota de premsa dona força més 

informació d’horaris i parades, amb increment a l’estació de tren de l’Hospitalet. 

 

Les dues noves línies se sumarien al transport interurbà que ja està funcionant des del  

mes d’abril de 2022  i que permet enllaçar els dos municipis amb Reus i Tarragona.  
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Els 4 nuclis s’estan coordinant per ajustar els horaris, possibles bonificacions... per 

intentar que aquest nou servei entri en funcionament durant el present 2025. Sens dubte 

seria una bona millora que aplaudim. 


